
GENERALFORSAMLING I AALBORG FOTOKLUB 28. JANUAR 2025  
 
 
 

1. Valg af dirigent: 

 

Jan Agerskov Sørensen blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 
 

 

2. Valg af referent: 
 

Flemming Junker blev valgt. 
 

 
3. Formandens beretning: 

 

Jens Ørnsholt indledte med at konstatere, at det kun var 10 måneder siden, der sidst blev holdt 
generalforsamling i klubben, da bestyrelsen har valgt at vende tilbage til januar som måned for 
arrangementet. 
Ved den seneste generalforsamling meldte man ud, at strategien for året ville være at øge antallet af 
medlemmer og få gennemsnitsalderen ned. Således havde klubben 30 medlemmer ved årsskiftet 
23/24 og gennemsnitsalderen var 64 år. Strategien er lykkedes, idet der nu er 45-50 medlemmer og 
en betydeligt større bredde i både alder og køn i klubben. 
Det er blandt andet sket ved at øge synligheden både på hjemmesiden og på Facebook samt ved at 
arrangere mere spændende klubaftener, og det har betydet, at flere deltager, hvilket igen giver 
mulighed for at involvere medlemmerne mere og skabe mere fællesskab, eksempelvis ved at 
arbejde i grupper. 
Jens Ørnsholt nævnte, at der i løbet af 2024 er gennemført 42 aktiviteter i form af blandt andet 
konkurrencer, workshops, ture ud af huset og foredrag, og netop foredrag håber bestyrelsen på at 
kunne byde på flere af i 2025. 
Han ytrede også ønske om flere samarbejder ud af huset, ikke mindst efter en vellykket udstilling i 
juli 24 på Galleri Hammer i Hammer Bakker, hvor man arbejdede sammen med Galleri Hammers 
Venner. Formanden lovede også mere involvering og tættere samarbejde med SDF. 
Under debatten om beretningen efterlyste Leif Alveen netop flere foredrag, som han mener er helt 
essentielt for klublivet. Han opfordrede også til bedre kommunikation omkring arrangementer og 
nævnte specifikt julefrokosten, hvor konceptet med at involvere medlemmerne langt mere end 
tidligere i det praktiske kom som en overraskelse for mange på selve aftenen. 
Karina Veng Rosenkvist Laursen opfordrede til, at der blev arrangeret flere udstillinger uden for 
huset. Hun mente, at én pr. år er for lidt. 
Beretningen blev godkendt. 
 

 
4. Regnskab: 

 

Kasserer Jens Ole Taisbak oplyste, at 2024-regnskabet viser et overskud på 10.601 kr., hvilket er 
cirka dobbelt så meget som budgetteret. Der er indkommet 46.750 kr. i kontingent og indtægterne 
beløber sig i alt til 62.470 kr. Modsat beløber årets udgifter sig til 51.869 kr., hvilket er cirka 5000 
mindre end budgetteret og især er begrundet i færre foredrag end beregnet. Klubbens formue 
beløber sig til 71.440 kr, og regnskabet balancerer med 71.440 kr. 
Regnskabet blev godkendt. 
 

 

5. Budget: 
 



Kasserer Jens Ole Taisbak sagde om budgettet, at bestyrelsen har store planer, blandt andet om et 
helt nyt udadvendt heldagsarrangement ligesom man opererer med flere foredrag og flere 
udstillinger. For at finansiere det alt sammen er det intentionen at søge støtte fra diverse fonde, og 
derfor budgetterer bestyrelsen med indtægter i 2025 på 115.875 kr og udgifter på 114.075, hvilket i 
givet fald efterlader et lille overskud på 1800 kr. 
Budgettet blev vedtaget. 
 
 

6. Kontingent: 

 

Bestyrelsen foreslog et uændret kontingent på to gange 500 kr. årligt, og det blev godkendt. 
 

 

7. Indkomne forslag: 
 

Der var ingen forslag. 
 

 
8. Valg til bestyrelsen: 

 

Jens Ørnsholt var på valg og var villig til genvalg. Leif Alveen, Flemming Junker og Karina Veng 
Rosenkvist Laursen er trådt ud af bestyrelsen. I stedet blev Lars Nedergaard Jensen, Jan Agerskov 
Sørensen og Helge Bjørn-Jensen nyvalgt, mens Jens Ørnsholt blev genvalgt. Bestyrelsen 
konstituerer sig på det førstkommende bestyrelsesmøde. 
 
 

9. Valg af suppleanter: 

 
Irina Totolici og Finn Elmgaard blev valgt. 
 

 

10. Valg af revisorsuppleant: 
 

Dan Sletten blev valgt. 
 
 

11. Eventuelt: 

 

Karina Veng Rosenkvist Laursen foreslog er kursus i lyslægning til portrætfoto som emne til en 
fotoaften, og Irina Totolici foreslog at minde om deadlines til showtime, konkurrencer mm. på 
Facebook af hensyn til dem, der ikke lige får set på hjemmesiden. 
 

 
Dirigenten sluttede generalforsamlingen med at takke for god ro og orden, mens formanden takkede 
både dirigenten og aftenens deltagere for indsatsen. 
 
 

 


